

**Referat Møte nr.: 02/18****Møte:** BIK**Møtedato:** Torsdag 24. mai 2018 kl. 1830-2100**Sted:** Telefonmøte 05119**Referent:** Kenneth Eikenes / Thomas Strøm**Deltakere:** Asta Kvalbein, Maren G Lunsæter, Nils Joten, Thomas Strøm, Kenneth Eikenes, Paul Otto Vatne.**Ikke tilstede:** Torodd Laffen Solberg.

Sak nr	Sak	Ansvar	Frist
1.	Godkjenning av møteinnkalling <ul style="list-style-type: none"> Innkallingen kom for sent i forhold til normal møteorden Tatt til etterretning 	K.Eikenes	
2.	Runde «rundt bordet» <ul style="list-style-type: none"> Arrangement, Regelverk og Dommere <ul style="list-style-type: none"> Uttak til Nordisk felt – automatisk prosess fungerer ikke, må ha hjelp Pistol Bane 2019 – Rogaland Skytterkrets, vedtak i styret må på plass Representasjon NM <ul style="list-style-type: none"> Mangler representant på Nordisk Landskamp Bane i Sverige. Christer Magnusson spørres om å ta laglederoppgaven NM Leirdue 2019 – ingen søkere pt. NM Pistol OK – alle unntatt PPC OK Nordisk Felt 2019 mangler arrangør <ul style="list-style-type: none"> Hva kan gjøres for at arrangørklubben sitter igjen med noen kroner her? NM Rifle OK Ungdomsutvalget <ul style="list-style-type: none"> Fellemøte i juni – samling av hele utvalget. Invitert til superhelga i Finnmark for å snakke om feltpistol Felles ungdomssamling er satt på vent. Utdanning/utvikling <ul style="list-style-type: none"> Høy aktivitet i utvalget, spesielt innen oppdatering av trenere. Solør-støtta får veldig gode tilbakemeldinger fra brukere. <ul style="list-style-type: none"> Støtte-prosjekt innen rifle er forsiktig i gang. Anleggsutvalget <ul style="list-style-type: none"> Fordelt arbeidsoppgaver innen utvalget Kombihallen på NIH er i «rute», og vil være klar til høsten 2018. <ul style="list-style-type: none"> .22 cal – 50m, rifle eller sportspistol. 	Alle Asta Maren Nils P.O Vatne	



	<ul style="list-style-type: none"> • Nestleder <ul style="list-style-type: none"> ○ Arrangementet NM-veka/NM Bane er rute. <ul style="list-style-type: none"> ▪ Møte i hovedkomiteen 29. mai. • Informasjonsutvalgets leder var ikke tilstede. 	T.Strøm	
3.	<p>Utvalgssammensetning</p> <ul style="list-style-type: none"> • ARD – Geir Magne Rolland inn i utvalget <p>➔ Fremmes styret for godkjenning</p>	Alle	
4.	<p>Justering av mandat BIK m/utvalg</p> <ul style="list-style-type: none"> • Forslag på flytting av ansvar for dommerutdanning fra ARD til Utdanning/utvikling. <ul style="list-style-type: none"> ○ Mest mulig overgang til e-læring, bør ligge under samme tak som resten av opplæringsaktivitetene. <p>➔ Tas også opp på neste møte.</p>	Alle	
5.	<p>Info fra styret – generelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Referat fra siste styremøte ble tatt til etterretning 	Kenneth	
6.	<p>Kort oppsummering av regelendringer</p> <ul style="list-style-type: none"> • Resultatet av regelendringer ble sendt til teknisk komite for godkjenning. Deretter ble det sendt til høring i kretsene, som igjen har kommet med diverse innspill. Deretter er BIK/ARD bedt om å justere forslagene før de blir fremsendt til styret for godkjenning. • Dette har tatt forferdelig lang tid for utvalget, spesielt de siste ukene. • Er dette riktig prosess i forhold til det som ble vedtatt på tinget 2017? <p>➔ Forslag til at regelverk for «Landsstevnet for rekrutter» etableres som et eget frittstående regelverk.</p>	Asta	
7.	<p>Diskusjon – hva gjør NSF dersom det blir eksternt fokus på aktivitetskrav, evt krav om dokumentasjon på bruk/behov for håndvåpen?</p> <p>Vi må kjøre et seminar på denne problemstillingen.</p> <p>➔ Fysisk møte i uke 34, 25.august. seminar</p>	Kenneth	
8.	<p>Neste møte</p> <ul style="list-style-type: none"> • Onsdag 20. juni kl 1830. 		
9.	Eventuelt		